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IRÁSBELI KÉRDÉ S

Dr. Schmitt Pál úr
Országgyű lés elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 §, 115 § és 117 – 118* -a alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Dr. Matolcsi György Nemzetgazdasági Miniszter Úrhoz :

„Foglalkoztatáspolitikát érintően ténylegesen történnek elvonások? ”
címmel

Tisztelt Miniszter úr !

A kormányzat hivatalba lépését követ ően több helyen is azt lehet olvasni, hogy a központi
közigazgatási szerveknél és azok háttérintézményeinél további pénzelvonásokra kerül sor .
Zárolásra kerülnek költségvetési fejezetek, dologi kiadások, annak érdekében, hogy a Bajna i
kormányzat által már korábban megkezdett úton sikeresen végig tudjon menni Magyarország .
Ezen feladat teljesítéséhez elengedhetetlen többek között a 3,8 hiánycél megtartása, amel y
mint ismeretes nemcsak Magyarország de az Európai Unió számára is „k őbevésett” szám.
Másfelől az elmúlt hónapokban és az Önök kormányprogramjában is kiemelt területként
szerepelt a munkahelyteremtés valamint a járulékfizető foglalkoztatottak számának egymilli ó
fővel történő növelése .

Kérdezem Miniszter úrtól, hogy a tervezett elvonások a foglalkoztatáspolitikát, hogyan é s
milyen módon érintik?
Mekkora összeget és pontosan honnan kívánnak pénzeket kivonni a foglalkoztatáspolitiká t
támogató és finanszírozó rendszerekb ő l?
Az így elvonásra kerülő pénzek átcsoportosítását ki engedélyezi és hol, milyen módo n
kerülnek majdan felhasználásra?

Mielőbbi írásbeli válaszát tisztelettel várom .

Budapest, 2010 . július 12 .

Országgyűlési képviselő
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